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В статье рассматривается историческая ретроспектива правового закрепления евгенических 
практик в ряде государств: Германии, Дании, Исландии, Канаде, Норвегии, Сингапуре, СССР и 
Российской Федерации, США, Финляндии и Швеции. Обращено внимание на реализацию евге-
нических практик через миграционное и брачное законодательство. Отражено распространение 
теорий генетики в ряде государств. В статье приводятся примеры современных биомедицинских 
технологий, способных рассматриваться в рамках евгенических практик и требующих соответству-
ющего правового регулирования.
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The article examines the historical retrospective of the legal confirmation of eugenic practices in a 
number of states: Germany, Denmark, Iceland, Canada, Norway, Singapore, the USSR and the Russian 
Federation, the USA, Finland and Sweden. Attention is drawn to the implementation of eugenic 
practices through migration and marriage legislation. The spread of theories of genetics in a number 
of states is reflected. The article provides examples of modern biomedical technologies that can be 
considered within the framework of eugenic practices and require appropriate legal regulation.
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